
Über Sven Göth 
 
Sven Göth ist ein inspirierender Redner, Unternehmer und Brückenbauer. Mit über 
400 Vorträgen vor über 300.000 Menschen in mehr als 300 Unternehmen, 
Lehrtätigkeit an europäischen Universitäten, Dutzenden Firmengründungen und 
vielseitiger Beratungserfahrung bringt der renommierte Business Futurist Sven Göth 
frische Impulse für Wirtschaft und Gesellschaft. Als Board Advisor und Mitglied in 
verschiedenen Gremien und Organisationen gestaltet er die Zukunft aktiv mit. 
Darüber hinaus ist Herr Göth mit seinem Podcast „Wirtschaftsversprechen 
Deutschland“ auf stetiger Entdeckungstour was und wer unsere Wirtschaft von 
morgen prägt. Herr Göth ist Wegweiser, Brückenbauer und Impulsgeber für Ihre 
nachhaltige Zukunftsfähigkeit. 
 
 
 
 
About Sven Göth 
 
Over 400 keynotes in front of more than 300.000 people in over 350 companies, teaching at 
european universities and colleges, more than a dozen company foundations, ongoing consulting 
and sparring activities and always new impulses and inspiration for economy and society. 
 
In his lectures and consultations, the expert for transformation and innovation, keynote speaker 
and business futurist Sven Göth makes it forcefully clear why companies should already initiate 
change processes and innovations for the future in order to secure the decisive competitive 
advantages for the coming years. To this end, he brings with him an enormous amount of 
experience from over 15 years of futurology, business and strategy consulting. 


